

Ref no.:

R1CH/N/21/11/083

R3CH/N/21/11/053

16/12/2021

Reminders to Residents



To: All Members

Re: Friendly Reminder when Patronizing the Clubs

Subsequent to latest government regulations of anti-pandemic measures and recent observations about members' responses when using the Club facilities, we would like to remind members the followings:

1. Scan the LeaveHomeSafe (LHS) QR code at the Club entrance, then verify your member's identity with our Club staff at Registration Counter and take the body temperature check;
2. Wear a mask at all time when using facilities except during dining at the restaurants or swimming;
3. Allow sufficient time for registration at Check-in Facilities Counter and check-out as per your booked time slot / session;
4. Unauthorized coaching activities in the Club are in breach of Club Rules and Regulations. Club Management will take actions against such person(s) according to our previous notice (R1CH/N/21/11/077) and Club Rules;
5. Please seek assistance from Club staff in case of any problems or disputes with other users while using club facilities;
6. Thank you in advance for observing our Club Rules and Regulations.



Should you have any inquiry, please do not hesitate to contact our Marcus Ng of Club Bel-Air at 2989 9000.



張貼至
Post Until

另行通知
Until Further
Notice

This notice has uploaded to Bel-Air web-site www.bel-air-hk.com. Should you have any enquiries, please contact Club Bel-Air at 2989 9000 (Bay Wing)/ 2989 6500 (Peak Wing). 此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com。如有查詢，歡迎致電 2989 9000 (灣畔會所) /2989 6500 (朗峰會所)與貝沙灣會所聯絡。



Ref no.:

R1CH/N/21/11/083

R3CH/N/21/11/053

16/12/2021

Reminders to Residents



致各會員：

有關：使用會所設施之溫馨提示

根據政府最新防疫安排及會員使用設施之狀況，我們謹提醒會員注意以下事項：

1. 請於會所入口掃描「安心出行」二維碼、於登記處確認會員資料及量度體溫；
2. 除了在餐廳用膳或游泳外，使用設施期間須配戴口罩；
3. 請預留足夠時間到登記處簽到及按設施預約時間離場；
4. 於會所範圍內進行未經授權私人教授行為/活動屬違反會所守則行為，會所會按早前發出的通告(R1CH/N/21/11/077)及會所守則對相關人士採取行動；
5. 使用會所設施期間如有任何問題或與其他使用者發生爭執，請尋求會所職員協助；
6. 謹藉此機會感謝各會員遵守會所守則。



如有任何疑問，請致電 2989 9000 與貝沙灣會所吳家輝先生聯絡。



張貼至
Post Until

另行通知
Until Further
Notice

This notice has uploaded to Bel-Air web-site www.bel-air-hk.com. Should you have any enquiries, please contact Club Bel-Air at 2989 9000 (Bay Wing)/ 2989 6500 (Peak Wing). 此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com。如有查詢，歡迎致電 2989 9000 (灣畔會所) /2989 6500 (朗峰會所)與貝沙灣會所聯絡。

